
اسـکوچیچ: مـن یـک اژدهـای درون
نیز دارم

هر کسی پیراهن تیم ملی را میپوشد، باید حس کاپیتانی داشته باشد

سـرمربی تیـم ملـی فوتبـال ایـران گفتوگـویی تصـویری بـا برنـامه
«ورزشگاه» داشت و در مورد مسائل مختلف توضیحاتی ارائه داد.
دراگان اسکوچیچ درباره اینکه آیا بازی با اروگوئه یا تیمی در این
حد در فیفادی بعدی قطعی شده؟ گفت: «به من گفتند که بازی با
اروگوئه تقریباً قطعی شده، امیدوارم بازی با تیم اروگوئه یا تیمی
شبیه به آن نهایی شود. البته من در جایگاه سرمربی تیم ملی
وظیفهای برای پیشنهاد دادن حریف تدارکاتی ندارم، هر چند که
میدانم در این باره محدودیتهایی وجود دارد.» او درباره اینکه
گفته شد صبحانه را در اردوی قطر اختیاری کرده بود، توضیح داد:
«اگر الان فقط بهانه صبحانه را داریم، یعنی اینکه موضوعات دیگر
بخوبی انجام شده است. البته قطعاً بازیکنان تصمیم نمیگیرند که
یِ باشد. حوزه وظایف بازیکنان این است که بهترین زمان صبحانه ک
عملکردشان را در تمرینات و بازیها داشته باشند.» سرمربی تیم ملی
درباره دیدار با انگلیس در جام جهانی عنوان کرد: «انگلیس یکی از
بهترین تیمهای دنیاست و ارزش بازیکنان آنها چند برابر بازیکنان
ما است. باید در این بازی با ایمان و جنگندگی پا به زمین بگذاریم
تا فاصله دو تیم را پوشش دهیم. ولز نیز خیلی شبیه به انگلیس است
و با گذشتهاش تفاوت دارد. ما باید در هر 3 بازی نهایت توان و

جنگندگیمان را نشان دهیم.»
اسکوچیچ بدون اشاره به نام مهدی طارمی پاسخ انتقادهای اخیر او
مبنی بر دعوت تعداد زیادی بازیکن به اردوی تیم ملی را داد: «این
موضوع به علت اختلاف با برنامهریزی سازمان لیگ رخ داد. برای اردوی
پیش رو که قبل از 31 شهریور برگزار میشود، ممکن است تعداد
بازیکنان دعوت شده بیش از حد باشد. البته با اینکه بازیکنان
زیادی به تیم ملی دعوت شدهاند اما خیلی از آنها نتوانستند به
ترکیب برسند. میخواهم به ترکیه بروم و بازیهای تیمهای ایرانی که
در آنجا اردو زدهاند را ببینم. همیشه گزینهها را بررسی و بهترین
بازیکنان را به تیم ملی دعوت میکنم. اگر بازیکنی از قبل بهتر
باشد، قطعاً درهای تیم ملی به روی او باز است. من بازیکنان را

میشناسم و هر بازیکنی که به تیم ملی دعوت میشود، علتی دارد.»
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اسکوچیچ درباره این سؤال که در فوتبال ایران همیشه «دراگان» بودن
شرط نیست و گاهی اوقات باید «دراگون» (به معنای اژدها) باشید،
چنین واکنشی داشت: «در راهی که داشتیم، تیمهای زیادی میخواستند
ما را زمین بزنند اما مطمئن باشید که من یک اژدهای درون نیز
دارم. وقتی که به تیم ملی آمدم و شرایط را دیدم، چند بار مدیریت
فدراسیون تغییر کرد. در این 2 سال و نیم، بیثباتی وجود داشت و
مشکلاتی پدید آمد. این شرایط را وقتی کنار موفقیت تیم ملی
میگذارید، متوجه میشوید که من بُعد دیگری نیز دارم. در این مدت،
ثابت کردم فشارها را به جان خریدهام. همه عمرم را در فشار
فوتبالی گذراندم و به آن عادت دارم. همانطور که گفتم نتایج قبلی
تیم ملی را به نام من بدانید، نتایج آینده را نیز به نام من
بدانید.» اسکوچیچ در رابطه با حمایت چهرههایی مثل علی کریمی و
خداداد عزیزی از خودش خاطرنشان کرد: «وقتی حمایت میشوید، حس خوبی
پیدا میکنید اما موضوع این نیست که تمرکز کنم چه کسی حمایت کرده
یا انتقاد میکند، بحث این است که برخی بدون هیچ استدلال و مدرکی
به شایعات دامن میزنند که برای من قابل پذیرش نیست. از کسانی که
حمایتم کردند تشکر میکنم و اگر تعدادشان بیشتر شود، میتوانیم

نتایج شگفتانگیزی در جام جهانی رقم بزنیم.»
سرمربی تیم ملی به این سؤال که انتخاب کاپیتان براساس سابقه است
یا توانایی رهبری در داخل زمین، پاسخ داد: «این سنت تیم ملی بوده
که بازیکن باسابقه در تیم ملی کاپیتان باشد اما موضوع این نیست
که یک نفر کاپیتان باشد. هر کسی پیراهن تیم ملی را میپوشد باید
حس کاپیتانی داشته باشد، چون نماینده یک ملت است. قطعاً
بازیکنانی که در تیم ملی حضور دارند، باید این ذهنیت را بسازند و
بدانند یک جمعیت 85 میلیون نفری از آنها انتظار دارند. البته
بازیکن باتجربه در تیم ملی کاپیتان است، کسی که راه را به
بازیکنان کمتجربه و جوانتر نشان دهد. قصد ندارم بازیکن جوان را
به عنوان کاپیتان تیم انتخاب کنم.» او درخصوص اینکه به نظر میرسد
این ذهنیت بین مردم وجود دارد که تیم ملی توانایی نتیجه گرفتن در
جام جهانی را نداشته باشد، عنوان کرد: «ما باید واقعبین باشیم و
یادآوری کنیم که با چه تیمهایی بازی داریم. منظورم این نیست که
سقف آرزوهایمان را پایین بیاوریم اما انتظارات در جام جهانی مشخص
است. ما نباید فشار مضاعفی به خودمان بیاوریم و توقع داشته باشیم
مقابل بهترین تیمها نتایج فوقالعاده بگیریم. اگر انتظارات را بالا
ببریم، مخرب میشود اما خودم اولین کسی هستم که انتظاراتم از
بازیکنان مشخص است. این جایگاه و صندلی داغ است و فشار زیادی به
سرمربی تیم ملی خواهد آمد اما امیدوارم کسانی که دنبال منافع
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شخصی هستند، منافع ملی را در نظر بگیرند.»
او درباره اینکه کریم باقری یا کمک دیگری قرار است به تیم ملی
اضافه شود، اعلام کرد: «من رابطه خیلی خوبی با باقری دارم و دوست
دارم ایشان دوباره کنار ما باشد. از فدراسیون هم میخواهم مشکلات
را در این زمینه برطرف کند.» سرمربی تیم ملی درباره اینکه آیا
فکر میکند بعد از جام جهانی نمایش تیم ملی در حدی خواهد بود که
او در جام ملتها نیز روی نیمکت تیم ملی بنشیند، خاطرنشان کرد:
«قطعاً فکرم را درگیر این موضوع نمیکنم که ترسی بابت از دست دادن
جایگاهم داشته باشم. چیزی که همیشه به من انگیزه میداد، این بود
که تیم ملی فوتبال ایران موفق باشد و الان نیز با همین رویکرد به

کارم ادامه می دهم.»
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